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Reactie op verzoek VB t.a.v. landelijke evenementenlijn

5 maart 2021

Geachte heerFLy

In uw brief van 3 maartjl. (kenmerk V005-2021) heeft u mij verzocht om na te gaan of de burgemeesters in

de Veiligheidsregio Rotterdam-Rijnmond (VRR) een landelijke lijn wensen af te spreken om

vergunningsaanvragen voor evenementen tot en met 5 mei of tot1 juli niet in behandeling te nemen of op
te schorten. Dit ten behoeve van de bespreking hierover tijdens de vergadering van het Veiligheidsberaad
op 8 maart a.s. In deze brief licht ik toe welke afspraken hierover zijn gemaakt in onze regio.

Op 1 februari is door het Algemeen Bestuur VRR een regionale lijn over evenementen afgesproken.
Gemeenten in onze regio ontmoedigen grootschalige B- en C-evenementen die voor 1 juli 2021

plaatsvinden. Dit houdt in dat organisatoren van B- en C-evenementen gewezen worden op risica’s die zij
lopen wanneerzij vroegtijdig evenementen organiseren. Indien de regelgeving het weer toelaat is het aan

de individuele gemeente om te bezien of kleinschalige A-evenementen door kunnen gaan, mits aan de

dan geldende maatregelen kan worden voldaan.

Deze afspraken voorkomen een direct verbod op alle evenementen voor 1 juli, voor het geval eerder

ruimte ontstaat in de maatregelen. Daarbij laat deze afspraak ruimte voor een eigen afweging van de

burgemeester bij kleinere evenementen en doet daarmee recht aan de positie die zij hebben gekregen
met de invoering van de Twm. Tegelijkertijd worden organisatoren duidelijk gewezen op de risico’s van het

plannen van een evenement voor 1 juli. Verder zie ik in dit kader ook graag de resultaten van de field labs

rondom evenementen tegemoet.

In afgelopen vergaderingen van het Algemeen Bestuur is voorts naar varen gekomen dat de

burgemeesters in deze regio een landelijke lijn wenselijk vinden, maar wel een lijn waarbij ruimte blijft
behouden voor (lokaal maatwerk bij) kleinschalige evenementen. Het bieden van helderheid over

evenementen voor 5 mei is een lijn die we ons kunnen voorstellen en die verdedigbaar is in het Algemeen
Bestuur van de VRR.

Ik ga ervanuit u hiermee voldoende te hebben geinformeerd.

Met vriendelijke groet,


